

CLASSIC DRIVER

1946 Gilera 500 - Saturno Sport Competizione

Saturno Sport Competizione

- Price
Price on Request
- **Year of manufacture** 1946
- **Chassis number** 26134
- **Engine number** 26A5540
- **Competition Bike** Yes
- **Condition** Original condition
- **Location** 
- **Motorcycle type** Race
- **Colour** Red
-

Description

Gilera 500 Saturno Sport Competizione 1946

This Saturno Sport Competizione frame 26134 is equipped with the famous vertical 500 cc four-stroke single cylinder (number 26A5540) and develops 36 horsepower at 6000 rpm. It has a 4-speed gearbox with right pedal control and a multiplate clutch in oil bath, as well as a telescopic fork at the front and a swingarm with two telescopic shock absorbers at the rear. In very good general condition it will delight an enlightened collector.

Gilera 500 Saturno Sport Competizione 1946

Cette Saturno Sport Competizione cadre 26134 est équipée du fameux monocylindre quatre-temps vertical de 500 cm³ (numéro 26A5540) et développe 36 chevaux à 6000 tr/min. Elle possède une boîte de vitesse à 4 rapports avec commande à pédale à droite et un embrayage multi disques en bain d'huile ainsi qu'une fourche télescopique à l'avant et un bras oscillant avec deux amortisseurs télescopiques à l'arrière. En très bel état général elle ravira un collectionneur éclairé.

Automobilia Franco Lembo

Title Mr

First name Franco

Last name Lembo

Reims / Monaco

France

Phone +33-611980980

<http://www.francolembo.com/en/>

Source URL: <https://www.classicdriver.com/en/bike/gilera/500/1946/680364>

© Classic Driver. All rights reserved.